
Koronavirus aiheuttaa	monenlaisia	oireita ja	vakavan	keuhkotulehduksen,

joka	on	vaarallinen vanhoille	ja sairaille	ihmisille.



Virus	tarttuu	pisaroina, kun	puhumme yskimme

tai	aivastamme. Virus	voi	levitä	myös	käsistä tai	kun	halaamme.



Estä viruksen	leviäminen! Pidä	etäisyyttä	toisiin	ihmisiin

tai	käytä	maskia. Pese	käsiä	usein	saippualla	ja
vedellä

tai	käytä	käsidesiä.



Peitä	suu	ja	nenä
paperinenäliinalla,

jos	yskit	tai aivastat.

Heitä	nenäliina	heti	roskiin ja	muista pestä	kädet.



Jos	sinulla	on	hengitysoireita tai	tunnet	olosi	sairaaksi, pysy	kotona.

Soita	terveyskeskukseen, jotta	voit	päästä	koronatestiin.



Muista käyttää	maskia, kun	lähdet	kotoa

koronatestiin.



Koronavirus	leviää	helposti. Siksi	jokaisen	on	hyvä käyttää	maskia,

kun	matkustaa	esimerkiksi
bussilla	tai	junalla.

Tai	kun	on	paljon	ihmisiä eikä	voi	pitää	turvaväliä.



Pese	kädet ennen	kuin	puet	tai	riisut
maskin!

Tartu	kiinni	maskin	lenkeistä,

älä	koske	käsillä	maskiin. Heitä	käytetty	maski	roskiin. Pese	sen	jälkeen	kädet
saippualla	tai	käytä	käsidesiä.


